



NEW

Check out our new web site!

Mobile app coming soon. Stay tuned for details. Thanks to everyone who entered our November photo contest. The winners have been featured on the front page of our web site.



February at Bibliothèque Ste Anne Library

February 2024 at Bibliothèque Ste Anne: A Month Full of Exciting Activities! Join us at the library for a series of fun and engaging events for all ages. Mark your calendars and be a part of our vibrant community!

Book Club

- Date: February 1st
- Time: 6:30 PM - 8:00 PM

Family Night

- Date: February 8th
- Time: 6:00 PM - 7:30 PM

Kids French Craft

- Date: February 10th
- Time: 10:30-11:30AM

And so much more please visit our website for more activity details.

<https://bibliothequesteannelibrary.ca>

Don't miss out on these wonderful opportunities to connect, learn, and have fun. See you at the library! 😊

Library Hours:

- Tues-Thurs: 10 AM - 8 PM
- Fri: 10 AM - 4 PM
- Sat: 10 AM - 1 PM

Email: library@steanne.ca

Location: 16 Rue De L'Eglise, Ste Anne, Manitoba

Phone: 204-422-9958

Upcoming Council Meetings:

February 14th & 28th at 4:30pm. Meetings are open to the Public, to observe only. If you have a request for council to discuss, please email town@steanne.ca.

If needed, we may set up your delegation appointment. Agendas and minutes for all Council meetings are available online at steannemb.ca.

From the Ste Anne Police Department:

I want to take the opportunity to express my gratitude for the support the citizens of the town of Sainte-Anne have shown us throughout the past year. It's a privilege to serve a community as engaged and caring as ours. We have had great interactions with some of you and not so great with some of you. We know that those sometimes not so great interactions were our fault. We as a department commit to you that we will always try our best, strive to improve, and admit when we were wrong.

Reflecting on the year gone by, I'm extremely proud of what our regular officers and community safety officers have accomplished. Notably, our officers made over 30 arrests of impaired drivers. This is not just a testament to our team's diligence but also their commitment to ensuring we have the safest town we can. We have an ambitious goal. It's to see a time when impaired driving is a thing of the past. For now, the roads still harbor dangers, with impaired drivers posing a significant risk. I urge you all to remain vigilant and to continue working with us to keep our streets safe.

Thank you for being our partners in creating a safer community. It's only together that we can make a difference.

-Marc Robichaud
Chief of police



Public Skating is open at the Maurice Chaput Arena. Sundays from 5-6pm and Wednesdays from 1:30-3pm (**Schedule may differ. Please see ice rental calendar located on our website.**)

Public Skating Rules

- No dangerous skating (i.e., tag, crack the whip, fast skating, weaving through traffic, backwards skating, spins or figure skating).
- We strongly recommend the use of a CSA-approved hockey helmet and cage for all ages, 16 years and under are mandatory.
- The Arena is not a drop off for children as the free skating time is unsupervised, children under the age of 12 need to be accompanied by an adult.

Consultez notre nouveau site web!



Une application mobile sera bientôt disponible. Restez à l'écoute pour plus de détails. Merci à tous ceux qui ont participé à notre concours photo de novembre. Les lauréats ont été présentés sur la première page de notre site web.



De la part du service de police de Sainte-Anne :

Je profite de l'occasion pour exprimer ma gratitude pour le soutien que les citoyens de la Ville de Sainte-Anne nous ont témoigné tout au long de l'année écoulée. C'est un privilège de servir une communauté aussi engagée et bienveillante que la nôtre. Nous avons eu d'excellentes interactions avec certains d'entre vous et de moins bonnes avec d'autres. Nous savons que ces interactions parfois moins bonnes sont de notre fait. En tant que service, nous nous engageons à toujours faire de notre mieux, à nous améliorer et à avouer nos erreurs.

En réfléchissant à l'année écoulée, je suis extrêmement fier de ce que nos agents réguliers et nos agents de sécurité communautaire ont accompli. Nos agents ont notamment procédé à plus de 30 arrestations de conducteurs en état d'ébriété. Cela témoigne non seulement de la diligence de notre équipe, mais aussi de son engagement à faire en sorte que notre ville soit la plus sûre possible. Nous avons un objectif ambitieux. Il s'agit de faire en sorte que la conduite en état d'ébriété appartienne au passé. Pour l'instant, les routes recèlent encore des dangers, les conducteurs en état d'ébriété constituant un risque important. Je vous invite tous à rester vigilants et à continuer à travailler avec nous pour assurer la sécurité de nos rues.

Merci d'être nos partenaires dans la création d'une communauté plus sûre. Ce n'est qu'ensemble que nous pouvons faire la différence.

-Marc Robichaud
Chef de police



Prochaines réunions du conseil :

Le 14 et 28 février à 16 h 30.

Les réunions sont ouvertes au public, uniquement pour observer.

Si vous souhaitez que le conseil discute d'une demande, veuillez envoyer un courriel à town@steanne.ca.

Si nécessaire, nous pouvons fixer un rendez-vous pour votre délégation.

Les ordres du jour et les procès-verbaux de toutes les réunions du conseil sont disponibles en ligne au www.steannemb.ca

📖 Février à la Bibliothèque de Sainte-Anne 📖

📅 Février 2024 à la Bibliothèque Ste Anne : Un mois plein d'activités passionnantes ! 🎉 Joignez-vous à la bibliothèque pour une série d'événements amusants et engageants pour tous les âges. Marquez vos calendriers et faites partie de notre communauté dynamique !

📖 Club de lecture

- Date : 1^{er} février

- Heure : 18h30 - 20h00

👨‍👩‍👧‍👦 Soirée familiale

- Date : 8 février

- Heure : 18h00 - 19h30

👨‍👩‍👧‍👦 Bricolage enfants français

-Date : 10 février

-Heure : 10h30-11h30

Et bien d'autres choses encore, visitez notre site web pour plus de détails sur les activités.

🌐 <https://bibliothequesteannelibrary.ca>

Ne manquez pas ces merveilleuses occasions de vous connecter, d'apprendre et de vous amuser. Rendez-vous à la bibliothèque!

✉ Courriel : library@steanne.ca.

☎ Phone : 204-422-9958

📍 Location : 16 Rue De L'Eglise, Ste Anne, Manitoba

Le patinage public est ouvert à l'Aréna Maurice-Chaput.

Le dimanche de 17 h à 18 h et le mercredi de 13 h 30 à 15 h. (**L'horaire peut varier, voir le calendrier de glace sur notre site internet**).

Règles de patinage public

- Pas de patinage dangereux (ex. tag, craquer le fouet, patiner rapidement, se faufiler dans la circulation, patiner à reculons, faire des pirouettes ou du patinage artistique).
- Nous recommandons fortement l'utilisation d'un casque de hockey et d'une cage approuvée par CSA pour tous les âges, les 16 ans et moins étant obligatoires.
- L'aréna n'est pas un lieu d'accueil pour les enfants, car le patinage libre se fait sans surveillance. Les enfants de moins de 12 ans doivent être accompagnés d'un adulte.